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SE.BRM.0002.6.2024 

 

Protokół nr 3 

 

III Sesja RMiG Kórnik odbyła się 29 maja 2024 roku w sali posiedzeń Ratusza Bnińskiego, 

Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono o godzinie 16:19 

tego samego dnia.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 



 

2 
 

W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, sekretarz Iwona 

Pawłowicz – Napieralska, radca prawny Przemysław Barczyński oraz kierownicy 

wydziałów Urzędu MiG Kórnik. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła III Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Przewodnicząca 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 18 radnych (radni Magdalena Pawlaczyk  

i Sebastian Stein spóźnili się na posiedzenie). Rada Miasta i Gminy Kórnik miała kworum 

i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy zebrani mają propozycje zmian 

do ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Radny Adam Zydroń powiedział, 

że na wniosek Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej proponuje 

wprowadzić rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego we wsi Kamionki, w rejonie ulic: 

Poznańskiej, Zbożowej, Rogalińskiej, Kwiatowej, Mieczewskiej, Spacerowej 

i Kartingowej, gmina Kórnik. Radny Andrzej Surdyk zawnioskował o wykreślenie projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Osiedle  

w Gminie Kórnik na okres październik 2023r. – październik 2028r. Wyjaśnił, że uchwała 

została podjęta w marcu br. Przewodnicząca rady zaproponowała wprowadzenie punktu: 

Wybór przedstawicieli RMiG Kórnik do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego.   

Głosowano w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego we wsi 

Kamionki, w rejonie ulic: Poznańskiej, Zbożowej, Rogalińskiej, Kwiatowej, Mieczewskiej, 

Spacerowej i Kartingowej, gmina Kórnik - jako punktu 8u). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Pawlaczyk, Sebastian Stein, Jerzy Walczyk 

Radny Piotr Szczepaniak nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

Głosowano w sprawie 

wykreślenia z porządku obrad rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Osiedle w Gminie Kórnik na okres październik 

2023r. – październik 2028r. - z punktu 8h. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Pawlaczyk, Sebastian Stein, Jerzy Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad punktu: Wybór przedstawicieli RMiG Kórnik do Komisji 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego - jako punktu  9. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Pawlaczyk, Sebastian Stein, Jerzy Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 
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Małgorzata Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Pawlaczyk, Sebastian Stein, Jerzy Walczyk 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1.   Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

3. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2023. 

5. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 

 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2024-2037, 

 b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

 c) zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, 

 d) powołania doraźnej komisji statutowej, 

 e) ustalenia wynagrodzenia Pana Przemysława Pacholskiego - Burmistrza 

Miasta i Gminy Kórnik, 
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 f) przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 2025, 

 g) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Dachowa w Gminie Kórnik  

na okres październik 2023r. – październik 2028r., 

 h) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Osiedle w Gminie 

Kórnik na okres październik 2023r. – październik 2028r., 

 i) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Wieś w Gminie Kórnik 

na okres październik 2023r. – październik 2028r., 

 j) zgłoszenia sołectwa Dachowa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+”, 

 k) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku, 

 l) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie 

umowy użyczenia nieruchomości zabudowanej budynkiem strażnicy  

w miejscowości Robakowo, 

 m) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego 

zarządzania drogami powiatowymi, 

 n) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa, 

 o) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki, 

 p) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik, 

 r) rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik, 

 s) rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501, 

 t) rozpatrzenia petycji dotyczącej pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem 

wodnym w miejscowości Koninko, 

 u) rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla obszarów wsi: 

Konarskie, Radzewo, Czmoniec, części wsi Czołowo oraz części wsi Czmoń 

– część C w gminie Kórnik, 

 w) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Kamionki, w rejonie ulic: Poznańskiej, Zbożowej, 

Rogalińskiej, Kwiatowej, Mieczewskiej, Spacerowej i Kartingowej, gmina 

Kórnik. 
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8. Wybór przedstawicieli RMiG Kórnik do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego. 

9. Interpelacje. 

10. Zapytania. 

11. Wnioski radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

14. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Macieja Brylewskiego. 

Głosowano w sprawie 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Pawlaczyk, Sebastian Stein, Jerzy Walczyk 

Do obradujących dołączyła radna Magdalena Pawlaczyk. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 19 radnych. 
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3. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument stanowi załącznik. 

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia protokołu z II Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Sebastian Stein, Jerzy Walczyk 

 

4. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Informacje stanowią załącznik do protokołu. Nie zadano pytań. 

 

5. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2023: 

Kierownik Wydziału Komunikacji Społecznej i Inicjatyw Lokalnych UMiG Kórnik Robert 

Jankowski przedstawił sprawozdanie, które jest załącznikiem do protokołu. 
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Do obradujących dołączył radny Sebastian Stein. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

 

Kierownik zaprosił zebranych do współpracy. Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę  

na zwiększenie środków na zadania z zakresu pomocy społecznej w stosunku do 2022 

roku. Kierownik wyjaśnił, że pieniądze przeznaczono na wsparcie teleopieki seniorów – 

zegarki monitorujące, wzywające pomoc. Zadanie prowadziło Stowarzyszenie Flandria, 

które w 2022 roku pozyskało dofinansowanie z UE. W poprzednim i obecnym roku projekt 

wspiera gmina Kórnik. Od 2025 roku środki zapewni Stowarzyszenie Metropolia Poznań. 

Radny Adam Lewandowski zaprosił seniorów do obserwatorium astronomicznego  

w SP 1 Kórnik. 

 

6. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Informacje stanowią załącznik do protokołu. Nie zadano pytań. 

 

6a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie jest załącznikiem do protokołu. Nie zadano pytań.  

 

6b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie jest załącznikiem do protokołu. Nie zadano pytań.  

 

6c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Sprawozdanie jest załącznikiem do protokołu. Nie zadano pytań.  

 

6d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

W okresie międzysesyjnym nie odbyło się posiedzenie. 

 

 

7. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdania są załącznikami do protokołu. Nie zadano pytań.  
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8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

 

8a,b) Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek omówiła autopoprawki do projektów.  

Głosowano w sprawie 

autopoprawki do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2024-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037  

- z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/10/2024 

 

Głosowano w sprawie 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 
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Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/11/2024 

Radna Magdalena Pawlaczyk poinformowała, że głosując za pomocą systemu Esesja 

pomyliła się. Nacisnęła pole „wstrzymuję się”, a była za. 

Radna Marta Kowalczyk nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Radny Jarosław Janowski zapytał o wysokość dofinansowania na zakup wozu 

strażackiego. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że jest to 380 tys. zł. 

Samochód kosztuje powyżej 1 mln zł. Dokładna kwota będzie znana po otwarciu ofert 

przetargowych. 

 

8c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w składach osobowych komisji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik: 

Radni Adam Zydroń i Maciej Brylewski zwrócili uwagę na błędy pisarskie. Projekt został 

poprawiony. 

 



 

13 
 

Głosowano w sprawie 

zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/12/2024 

Radny Jarosław Janowski nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

8d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji statutowej: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy rani zgłaszają chęć dopisania 

do przedstawionej wcześniej listy członków komisji. Swój akces zgłosiła radna Magdalena 

Pawlaczyk. Następnie przewodnicząca rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur  

na przewodniczącego Komisji Statutowej. Radny Adam Lewandowski zaproponował 

przewodniczącą Annę Marię Andrzejewską przypominając, że w poprzedniej kadencji 

także przewodniczący rady pełnił tę funkcję. Zgłoszona wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Głosowano w sprawie 

wyboru przewodniczącego komisji statutowej - radna Anna Maria Andrzejewska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
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ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

 

Głosowano w sprawie 

powołania doraźnej komisji statutowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/13/2024 
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8e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Pana 

Przemysława Pacholskiego - Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Przewodnicząca rady wyjaśniła, że podjęcie uchwały jest niezbędne ze względu  

na przepisy związane z zatrudnieniem. Radny Maciej Brylewski zapytał, czy zasady 

zatrudnienia i wynagrodzenia zmieniają się w stosunku do poprzedniej uchwały. 

Przewodnicząca odpowiedziała, że nie. Informacje potwierdził radca prawny Przemysław 

Barczyński. 

Głosowano w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Pana Przemysława Pacholskiego - Burmistrza Miasta i Gminy 

Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/14/2024 

 

8f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego 

Gminy Kórnik na rok 2025: 

Pozytywna opinia K.BiF. 
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Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska podkreśliła, że opiniując projekt  

(K.BiF 23.05.2024) radni zdecydowali o zmianie kwot przeznaczonych na zadania duże  

i małe na: 1.050.000,00 zł i 150.000,00 zł. Radny Michał Buczkowski powrócił do dyskusji 

z posiedzenia komisji i powiedział, że należy wprowadzić rozwiązania dające projektom  

z  małych miejscowości szanse na wygraną w głosowaniu. Zaznaczył, że zmiany mają 

dotyczyć BOGK na 2025 rok. Radny Maciej Brylewski zauważył, że postulat pojawił  

się już w poprzednim roku. Radny Adam Lewandowski powiedział, że K.BiF będzie 

pracowała nad zmianami. Sekretarz Iwona Pawłowicz – Napieralska powiedziała,  

że urząd przyjął uwagi radnych i na kolejnym posiedzeniu komisji zostaną przedstawione 

propozycje rozwiązań. Radny Sebastian Stein zaproponował grupowanie miejscowości, 

na wzór rozwiązań poznańskich. Przewodnicząca rady uznała, że taka zmiana zasad  

nie rozwiąże problemu małych miejscowości.  

Głosowano w sprawie 

przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego Gminy Kórnik na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/15/2024 
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8g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Dachowa w Gminie Kórnik na okres październik 2023r. – październik 2028r.: 

Pozytywna opinia K.RiOŚ. 

Głosowano w sprawie 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Dachowa w Gminie Kórnik na okres 

październik 2023r. – październik 2028r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/16/2024 

 

8i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Robakowo-Wieś w Gminie Kórnik na okres październik 2023r. – październik 2028r.: 

Pozytywna opinia K.RiOŚ. 

Radny Jerzy Janowski zapytał, czy podejmowanie uchwały w przeddzień wyborów 

sołeckich jest właściwym rozwiązaniem. Radna Iwona Kosmalska wyjaśniła, że strategia 

nadaje kierunek rozwoju, jest wynikiem rozmów z mieszkańcami. Dodała, że dokument 

można zmienić.  
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Głosowano w sprawie 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Robakowo-Wieś w Gminie Kórnik na okres 

październik 2023r. – październik 2028r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/17/2024 

 

8j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia sołectwa Dachowa do Programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”: 

Pozytywna opinia K.RiOŚ. 

Głosowano w sprawie 

zgłoszenia sołectwa Dachowa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 
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Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/18/2024 

 

8k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik 

w 2024 roku: 

Pozytywna opinia K.RiOŚ. 

Głosowano w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/19/2024 
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8l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy użyczenia nieruchomości zabudowanej 

budynkiem strażnicy w miejscowości Robakowo: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

użyczenia nieruchomości zabudowanej budynkiem strażnicy w miejscowości Robakowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/20/2024 

 

8m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego 

niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie 

przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/21/2024 

 

8n) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Dachowa: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/22/2024 

 

8o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Kamionki: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/23/2024 
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8p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Radny Adam Lewandowski zapytał, czy urząd planuje budowę ścieżki pieszo – rowerowej 

z os. Krasickiego w Kórniku przez przedłużoną ul. Mickiewicza. Burmistrz Przemysław 

Pacholski odpowiedział, że takiego zadania nie ma w harmonogramie budowy dróg. 

Przypomniał, że do 15 listopada każdego roku tworzony jest projekt budżetu gminy.  

W propozycji można zawrzeć koncepcję dróg rowerowych dla miasta. Zadanie 

pozwoliłoby zapewnić bezpieczeństwo mieszkańcom.   

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/24/2024 

 

8r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 

Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę na błąd logiczny w uzasadnieniu projektu. 

Dokument poprawiono.  



 

24 
 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/25/2024 

 

8s) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany trasy 

miejskiego autobusu linii nr 501: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 
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Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/26/2024 

 

8t) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pozyskania 

przez gminę działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem wodnym  

w miejscowości Koninko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/27/2024 
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8u) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa w uchwale w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, dla obszarów wsi: Konarskie, Radzewo, Czmoniec, części wsi Czołowo 

oraz części wsi Czmoń – część C w gminie Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla obszarów wsi: Konarskie, 

Radzewo, Czmoniec, części wsi Czołowo oraz części wsi Czmoń – część C w gminie 

Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/28/2024 
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8w) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego we wsi Kamionki, w rejonie ulic: 

Poznańskiej, Zbożowej, Rogalińskiej, Kwiatowej, Mieczewskiej, Spacerowej 

i Kartingowej, gmina Kórnik: 

Projekt złożony na wniosek K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

we wsi Kamionki, w rejonie ulic: Poznańskiej, Zbożowej, Rogalińskiej, Kwiatowej, 

Mieczewskiej, Spacerowej i Kartingowej, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

Uchwała nr III/29/2024 

 

9. Wybór przedstawicieli RMiG Kórnik do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego: 

Radny Andrzej Surdyk zaproponował kandydaturę radnej Danuty Paluszkiewicz. Radna 

Helena Świdurska zaproponowała kandydaturę radnego Sebastiana Stein. Radny 

Wojciech Fieduk zaproponował kandydaturę radnego Adama Zydronia. Radny Adam 

Lewandowski zaproponował kandydaturę radnego Michała Buchwalda. Kandydaci 

wyrazili zgodę. 
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Głosowano w sprawie 

wyboru przedstawicieli RMiG Kórnik do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego: 

Danuta Paluszkiewicz, Sebastian Stein, Adam Zydroń, Michał Buchwald. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Walczyk 

 

10. Interpelacje: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radny Michał Buchwald złożył w formie pisemnej i omówił interpelacje w sprawach: 

- powołania asystenta technicznego do spraw termomodernizacji, 

- informacji na temat bezpieczeństwa mieszkańców w przypadku wojny, 

- sieci wodociągowej w PD części gminy Kórnik. 

Radny Sebastian Stein złożył w formie pisemnej i omówił interpelacje w sprawach: 

- dostępności boisk i infrastruktury sportowej, 

- montażu AED w sołectwach, 

- wiat rowerowych przy szkołach podstawowych. 

Radna Danuta Paluszkiewicz odczytała, złożoną w formie pisemnej, interpelację  

w sprawie remontu ścieżki rowerowej w Kórniku prowadzącej na Błonie. 
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Radny Wojciech Fieduk omówił, złożoną w formie pisemnej interpelację w sprawie 

bezpieczeństwa na drodze powiatowej w Dachowie. 

Radna Magdalena Pawlaczyk przedstawiła interpelacje w sprawie zainstalowania 

monitoringu na parkingu w Kórniku. 

 

11. Zapytania: 

Radna Marta Kowalczyk zapytała o działania związane z przesunięciem tablicy z nazwą 

miejscowości Kamionki w kierunku Borówca. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

odpowiedział, że znak zostanie ustawiony. Omówił definicję znaku „teren zabudowany”, 

odwołał się do sytuacji w omawianym miejscu. Podkreślił, że oznakowanie drogi 

powiatowej wymaga uzgodnień ZDP. Radna zapytała również o działania dotyczące 

ustanowienia przejścia dla pieszych przy przedszkolu w Szczytnikach. Wiceburmistrz 

wskazał, że trwają rozmowy w ZDP. 

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy w ramach prac przy ul. Lipowej w Czmoniu powstanie 

chodnik. Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił, że porozumienie z inwestorem 

dotyczy poprawy nośności drogi. Budowę chodnika należy wprowadzić do projektu 

budżetu w kolejnych latach. Radny Jerzy Rozmiarek podkreślił, że pas drogowy jest wąski 

i konieczne będzie wykupienie gruntów. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak nie wykluczył 

wykorzystania zapisów specustawy. Radny Maciej Brylewski zapytał, czy nakładkę 

bitumiczną będzie wykonywał inwestor. Wiceburmistrz potwierdził. Radny zaproponował, 

by wykonać chodnik w ramach tych prac. Burmistrz wykluczył taką możliwość. Wyjaśnił, 

że budowa chodnika musi być poprzedzona zmianą organizacji ruchu drogowego. Radny 

dodał, że dobrym rozwiązaniem byłby, wraz z nałożeniem asfaltu, montaż progów 

zwalniających. Burmistrz zgodził się z opinią, ale powtórzył, że inwestorem i wykonawcą 

zadania nie jest UMiG Kórnik.  

Radna Małgorzata Skrzypczak zapytała o termin wykonania prac związanych  

z modernizacją kanalizacji deszczowej i nawierzchni ulic Szkolnej, Dworcowej i placu 

Powstańców Wlkp. w Kórniku oraz, czy zadanie obejmuje zieleń przy pomniku 

Powstańców Wlkp. Podniosła problem parkowania we wskazanym rejonie. Powiedziała, 

że z uwagi na niebezpieczne zachowania kierowców mieszkańcy postulują wprowadzenie 

zakazu parkowania dla osób nie zamieszkałych przy placu. Burmistrz Przemysław 
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Pacholski zwrócił uwagę, ze prawo działa przedmiotowo, nie podmiotowo. Nie można 

wprowadzić zakazu parkowania dla części osób. Odnośnie modernizacji poinformował, 

że do końca roku zostanie skompletowana dokumentacja. Projekt obejmuje przebudowę 

sieci kanalizacji deszczowej i odprowadzenie wód do jeziora Kórnickiego. Plany nie 

obejmują zmian dotyczących zieleni. Kierownik Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik Joanna 

Grzybowska uszczegółowiła wypowiedź burmistrza powołując się m.in. na ustalenia  

z Aquanet S.A. i uzgodnienia z mieszkańcami dotyczące przyłączy. Komendant Straży 

Miejskiej Tomasz Haremza, odnosząc się do postulatów dotyczących parkowania 

powiedział, że w omawianym obszarze nie ma zakazu parkowania dla busów. Strażnicy 

reagują, gdy pojazdy pozostawione są niezgodnie z przepisami. 

Radny Adam Lewandowski, przypominając, że bieżący rok został ustanowiony  

w MiG Kórnik Rokiem hr. Władysława Zamoyskiego, zapytał o prace dotyczące pomnika 

i nadanie imienia skwerowi w Kórniku. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział,  

że projekt uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi zostanie przedstawiony  

na czerwcową sesję rady. Podczas Kórnickich Spotkań z Białą Dama zostanie wkopany 

kamień węgielny pod budowę pomnika. Burmistrz przypomniał o nadchodzących 

wydarzeniach: 1.06.2024 odbędzie się festyn z okazji Dnia Dziecka, a 8-9.06.2024 

Kórnickie Spotkania z Białą Damą. 

Radny Andrzej Surdyk zapytał o etapy prac nad: 

- budową chodnika przy ul. Dworcowej w Robakowie, 

-  budowa pumptrucka, 

- organizacją ruchu drogowego ul. Szerokiej w Robakowie. 

Wyjaśnień udzieliła kierownik Joanna Grzybowska. W sprawie budowy chodnika  

przy ul. Dworcowej poinformowała, że urząd oczekuje na projekty podziałów 

nieruchomości. Konieczne będą wykupy gruntów. Odnośnie pumptrucka wyjaśniła,  

że wykonawca nie dotrzymał terminów, odstąpił od budowy. Trwa ocena rozwiązań 

sytuacji w celu ogłoszenia kolejnego postępowania na wybór wykonawcy. Dodatkowym 

zagadnieniem jest przejęcie praw do projektu tak, by dokument mógł być wykorzystany  

w dalszych pracach. Ponadto naliczane są kary za nie dotrzymanie zapisów umowy. 

Radny Andrzej Surdyk zapytał kiedy może być ogłoszony przetarg. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak podkreślił złożoność sprawy. Określenie dat uznał za trudne. 
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Kierownik Wydziału Eksploatacji Infrastruktury Technicznej UMiG Kórnik Anna Borowiak 

odpowiedziała, że  projekt przejścia drogowego na ul. Szerokiej został na początku 

kwietnia br. wysłany do Starostwa Powiatu Poznańskiego w celu uzgodnienia. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak dodał, że poprzedni projekt obejmował odseparowaną 

od drogi ścieżkę pieszo – rowerową. Realizacja zadania została wstrzymana do czasu 

wykonania przez Aquanet S.A. sieci wodociągowej. Obecnie urząd pracuje  

nad tymczasową organizacją ruchu dla omawianego obszaru. 

Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że MiG Kórnik wygrała w sądzie proces  

z wykonawcą kanalizacji sanitarnej w Szczodrzykowie.  

Radny Piotr Szczepaniak zwrócił uwagę na problem z poruszaniem się samochodów 

ciężarowych ul. Wiejską w Robakowie. Temat poruszono także na zebraniu wiejskim. 

Radny wskazał, że tiry błądzą we wskazanym  rejonie i zawracają na ul. Wiejskiej. Sprawę 

można rozwiązać poprzez zmianę dopuszczalnego tonażu. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak powiedział, że temat zostanie przeanalizowany. Zwrócił uwagę, że zmiana 

dopuszczalnego tonażu musi obejmować także drogi sąsiednie, co musi być uzgodnione 

z ZDP.  

Radny Wojciech Fieduk zadał pytanie w imieniu mieszkańców ul. Okrężnej w Dachowie 

dotyczące udrożnienia rowu przy drodze leżącej na terenie Fundacji Zakłady Kórnickie. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że sprawą zajmą się pracownicy Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik.  

Radna Helena Świdurska zapytała o działania dotyczące wprowadzenia ograniczenia 

prędkości na ul. Mostowej w Kamionkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

odpowiedział, że już wysłano wniosek w tej sprawie do ZDP. Radna zapytała,  

czy rozważano możliwość oświetlenia odcinka drogi Kamionki (od ul. Mostowej) – 

Szczytniki. Wiceburmistrz odpowiedział, że oświetlenie ulicy nie jest przewidziane. 

Zaznaczył, że dzieci są dowożone do szkoły, zatem mają zapewnione bezpieczeństwo. 

Wiceburmistrz zaznaczał, że doświetlenie przejść dla pieszych zostało już naprawione. 

Ostatnie pytanie radnej Heleny Świdurskiej dotyczyło etapu prac nad peronami 

przystankowymi. Wiceburmistrz wskazał, że prace  nad dokumentacją trwają już dwa lata. 

Uwzględniono wiele uwag ZDP. Wyraził nadzieję na szybkie zakończenie procedur, 

ogłoszenie przetargu w ostatnim kwartale br. i rozpoczęcie prac w 2025 roku. 
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12. Wnioski radnych: 

Radna Danuta Paluszkiewicz odczytała, złożony w formie pisemnej i załączony  

do protokołu, wniosek w sprawie nie odczytywania interpelacji i wniosków radnych 

podczas sesji. Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska pozytywnie oceniła wniosek. 

Podkreśliła, że radni i burmistrzowie muszą wcześniej przygotowywać materiały, które 

chcą przedstawić na sesję.  

Radny Jerzy Rozmiarek złożył wniosek o podjęcie rozmów z burmistrzem Śremu  

w sprawie zmiany trasy bezpłatnej linii autobusowej tak, by kursowała przez Czmoniec. 

Powiedział, że zmiana byłaby ułatwieniem dla uczniów dojeżdżających do śremskich 

szkół. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że będzie rozmawiał w tej sprawie. 

Radna Iwona Kosmalska poparła wniosek radnej Danuty Paluszkiewicz. Następnie 

przedstawiła, złożony w formie pisemnej i załączony do protokołu, wniosek w sprawie 

bezpieczeństwa drogowego przy przedszkolu Kolorowe Pole w Dachowie. Burmistrz 

Przemysław Pacholski odpowiedział, że wniosek można rozważyć. Zaznaczył jednak,  

że gmina nie odpowiada za parkujących na prywatnym polu w miejscu pozbawionym 

przejścia dla pieszych.  

Radny Adam Lewandowski odniósł się do interpelacji radnej Danuty Paluszkiewicz  

w sprawie remontu ścieżki rowerowej w Kórniku prowadzącej na Błonie. Poparł postulat  

i rozszerzył o pomalowanie skorodowanej balustrady. Zwrócił także uwagę  

na konieczność wymiany kosza na śmieci przy gospodarstwie rolnym.  

 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu.  

Nie zgłoszono uwag. 

 

14. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Sekretarz Iwona Pawłowicz – Napieralska zaapelowała o rozpropagowanie i wzięcie 

udział w akcji „Rowerowa stolica Polski”.  

 

Radny Jerzy Rozmiarek zaprosił na zawody strzeleckie w Radzewie – 9.06.2024.  
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Radna Iwona Kosmalska poinformowała, że Dożynki Gminne odbędą się w Radzewie. 

Zaprosiła chętnych do pracy w komitecie dożynkowym. 

 

Radny Piotr Szczepaniak zaprosił na festyn wędkarski w Robakowie, organizowany 

16.06.2024 w ramach BOGK. 

 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przypomniała, że: 

- termin złożenia oświadczeń majątkowych na początek kadencji upływa 5.06.2024, 

- szkolenie dla radnych odbędzie się 11.06.2024, w Ratuszu Bnińskim. 

Następnie poinformowała, że zgodnie z harmonogramem prac rady kolejna sesja zostanie 

zwołana na 26.06.2024 roku, a posiedzenia komisji na 18 i 20.06.2024. Posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej odbędzie się 4.06.2024.  

 

Radny Maciej Brylewski poinformował o wręczeniu przez Starostę Poznańskiego nagród 

za wyniki sportowe. Laureatami są m.in. kolarze z UKS 1 Kórnik i wioślarki z UKS 2 Kórnik. 

 

15. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła III Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

                        

 Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

        Anna Maria Andrzejewska 

Protokołowała Helena Cyranik 

 


